
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXVII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 31 sierpnia 2017 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1215. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100% (zgodnie 
z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Niemyjski Sławomir 
8. Wojtkowski Mirosław 
9. Czartoszewski Piotr 

10. Dąbrowska Wiesława 
11. Pabich Marek 
12. Paprocki Piotr 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Z-ca Burmistrza – Pan Michał Gąsowski 
3. Sekretarz Gminy – Pani Elwira Zaręba 
4. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 

 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.  

8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I 
półrocze 2017 r. 

9. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 
Szepietowie za I półrocze 2017 roku 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie określenia jednostek 
budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych 



dochodów i ich przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów i wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich 
zatwierdzania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 
Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy w szkole 
obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze 
godzin 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 
mieszkańcami gminy. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący powitał nowo powołanego Kierownika 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie Panią Grażynę Zarzecka 
oraz powołanego Dyrektora Szkoły Podstawowej w Wojnach-Krupach Pana Andrzeja 
Wyszyńskiego.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan 
Sławomir Niemyjski. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.   Radni nie złożyli interpelacji. 
 

Ad.5. Informację o pracy w okresie między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa. Ponadto 
Burmistrz stwierdził: „chciałbym też poinformować o przebiegu i realizacji inwestycji na 
terenie gminy. Tak więc w tym okresie zakończone zostały prace na placach zabaw w 
Szymborach i Szepietowie. Rozpoczęte zostały prace przy pomniku w Dąbrówce Kościelnej. 
Jest to też projekt, jak Państwo wiecie z dofinansowaniem Urzędu Marszałkowskiego.  
Trwają prace na stadionie przy modernizacji szatni. Dokonany został odbiór tego odcinka 
kilometrowego drogi ze Średnicy w stronę Brzósk, który robiliśmy wspólnie z Powiatem 
Wysokomazowieckiem. Ta droga jest już na naszym terenie zakończona. Podpisane zostały 
umowy na wykonanie odcinków dróg w Dąbrowie-Łazach i Gierałtach i wykonawcą tutaj 



będzie firma TRAKT. Trwają prace już końcowe przy drodze ze wsi Dołęgi w stronę 
Zabłotnego ze środków funduszu ochrony dróg, a wykonawcą jest Pan Kamil Herman. Tak 
jak mówiłem podpisana została umowa w dniu dzisiejszym z wykonawcą prac na ocieplenie 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Wylinach Rusi, tutaj taka białostocka firma SATO 
wygrała przetarg. A tak na marginesie, problem z wykonawcami jest ogromny do przetargów 
jeśli w ogóle ktoś się zgłosi to z reguły jest to jedna firma... . Generalnie jest ciężko z firmami 
wykonawczymi... . Wyłoniony został wykonawca na wykonanie tej kanalizacji w Szepietowie-
Wawrzyńcach. Mamy złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na budowę targowiska 
w Szepietowie, no i otrzymaliśmy pozytywnie rozpatrzony wniosek na termomodernizację 
Urzędu Miejskiego, tylko że to zadanie planowane jest na ten rok. W tym momencie 
ubiegamy się o przedłużenie terminu, bo po rozmowie nawet z wykonawcą to nie ma 
najmniejszych szans żeby znaleźć wykonawcę, żeby to w tym roku zrobić, tak więc 
będziemy się starali żeby był przedłużony termin zakończenia tego zadania na przyszły rok. 
Może zimą uda nam się kogoś znaleźć kto by to zrobił.” 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Przewodniczący 
Rady Pan Sławomir Czarkowski. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 

W tym punkcie zabrali głos: 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, „a ten audyt to kiedy będzie?” 

- Burmistrz poinformował, że audyt będzie robiony od września i do końca września 
powinien być skończony. 

- Radny Ryszard Jabłoński zwrócił się z pytaniem „czy celowym jest przeznaczanie 30.000 
zł na wymianę pieca centralnego ogrzewana w Szkole Podstawowej w Szepietowie, 
mając na uwadze w niedalekiej przyszłości, być może za dwa lata doprowadzenie gazu 
do szkoły podstawowej i gimnazjum, czy nie wystarczy wyremontować ten piec. To daje 
pod rozwagę.” 

- Burmistrz wyjaśnił, że „w pełni się zgadzam z Panem radnym. My nie planowaliśmy tego 
wcześniej, ale piec ma 12 lat, jest przepalony i w ocenie specjalistów nie nadaje się już do 
naprawy. Jest to wydatek wydaje się niepotrzebny, ale nie ma wyjścia, zima idzie, tam jest 
drugi piec zapasowy, ale jeszcze straszy. Jest przeciek tego płaszcza w środku i twierdzą, 
że tego płaszcza połatać się nie da. Tak to wyszło, nieplanowany wydatek, w sumie 
dobrze, że to nie w zimie. Wypadek losowy.” 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, „chciałbym doszukać się pozostałych 40.000 złotych 
z kwoty 80.000 zł, 20.000 planowanych na chodnik przy ulicy Głównej w kierunku 
cmentarza, czyli 20.000 zł na projekt, 20.000 na?” 



- Skarbnik poinformowała, że 20.000 na remonty dróg gminnych, 30.000 na wymianę pieca 
c.o. i 10.000 dotacja na zajęcia sportowe.” 

 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2017 r,. została podjęta 
(uchwała Nr XXVII/194/17 dołączona do protokołu) 

Burmistrz poinformował, że „w uzupełnieniu chciałbym wyjaśnić sprawę tego 
chodnika w Szepietowie, bo na komisjach to było dokładnie wyjaśniane, ale może nie 
wszyscy z Państwa wiedzą. Tak jak Państwo wiecie my zakładaliśmy budowę tego chodnika 
w tym roku z własnych środków. To byłby koszt około 100.000 zł, ale cały czas prowadzone 
były działania aby wymusić, bo z własnej woli drogi krajowe nie chciały się zająć tą budową, 
bo stwierdzili, że tam jest za małe stężenie ruchu rowerowego. I tutaj dzięki pomocy Pana 
Kazimierza Waszczuka - Przewodniczącego Oddziału Solidarności w Wysokiem 
Mazowieckiem i zaangażowaniu księży z Dąbrówki Kościelnej i z Szepietowa, i sołtysów, 
którym bardzo dziękuję z Dąbrówki i z Szepietowa. Zebranych zostało ponad 460 podpisów 
mieszkańców, którzy jak gdyby domagali się budowy tej ścieżki rowerowej przez Zarząd 
Dróg Krajowych. To poszło z petycją w takim trybie poselskim, przez Posła Kołakowskiego 
do Dyrekcji Dróg Krajowych w Białymstoku i to przyniosło efekt. W związku z tym my, co 
prawda o rok później, ale będziemy mieli tą ścieżkę rowerową zrobioną z pieniędzy 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Natomiast jeśli gmina opracuje 
dokumentację na dalszy odcinek, czyli od cmentarza do skrzyżowania z tą drogą na Piekuty i 
Wawrzyńc, to w przyszłym roku dyrekcja postara się znaleźć środki i na całym odcinku tą 
ścieżkę rowerową zrobić. Mówię to, żeby podkreślić, że przy dobrej woli z wielu stron to da 
się to przepchnąć, wydaje się niemożliwych, ale tutaj pomoc Pana Waszczuka, Księży i 
Pana Posła spowodowało, że gmina zaoszczędziła prawie 100.000 zł na tej inwestycji.”    
 

Ad.8. 9. Informację o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informację o kształtowaniu 
się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I 
półrocze 2017 r. oraz informację z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego 
Ośrodka Kultury w Szepietowie za I półrocze 2017 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska.  

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
 

 Przeprowadzono glosowanie w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2017 r 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia informacji z przebiegu wykonania 
planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie za I półrocze 2017 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych 

Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie 
 

Ad.10. Z propozycją zmiany uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych 
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 
przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i 
wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania zapoznała Skarbnik Gminy 
Pani Anna Wiśniewska, która poinformowała, że w związku z tymi zmianami oświatowymi 



potrzebna jest zmiana uchwały. „Chodzi tu o dwa rachunki dotyczące usług, na które były 
gromadzone kwoty z tytuły najmu sal, pomieszczeń i innych powierzchni, opłaty za 
wydawanie duplikatów świadectw i legitymacji szkolnych; odszkodowania i wpłaty za 
utracone lub uszkodzone mienie, spadki, zapisy i darowizny w postaci pieniężnej. I drugi 
rachunek dochodów własnych, czyli odpłatności za korzystanie ze stołówki szkolnej. To 
wszystko zostanie jakby wchłonięte przez szkołę podstawową. W związku z tym zgodnie z 
podjętą uchwałą w 2010 r. w załączniku Nr 1 mieliśmy dwie szkoły Publiczne Gimnazjum im. 
Adama Mikiewicza w Szepietowie i Szkołę Podstawowe w Szepietowie, w związku z tym, że 
gimnazjum znika skreślamy tą jednostkę. Oprócz tego w Szkole Podstawowej będą takie 
usługi jak opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego, chodzi o tą złotówkę za 
każdą godzinę powyżej 5 godzin w przedszkolach i wyżywienie związane z tym. W związku z 
tym dodaje się do tej uchwały z 2010 r. dwa punkty, pkt 7 opłaty za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego i pkt 8 opłaty za korzystanie z wyżywienia w jednostkach 
realizujących zadania z zakresu wychowania przedszkolnego. Chodzi oczywiście o 
wychowanie przedszkolne w Szkole Podstawowej w Szepietowie. Jeśli takie opłaty pojawią 
się w szkołach pozostałych, czyli w Dąbrówce Kościelnej i Wojnach-Krupach dochody te 
będą wpływały na budżet gminy.”  

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVII/195/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad. 11. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 
ust. 3 Karty Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy w szkole 
obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin 
wystąpił Z-ca Burmistrza Pan Michał Gąsowski, który poinformował, że „winien jestem 
przeprosiny, bo po raz trzeci to robimy, niepotrzebnie. Natomiast to wynika nie ze zlej woli, 
czy z niewiedzy, a z błędu technicznego, który popełniłem. Wysłałem otwarty dokument nie 
zapisany i ten punkt w nim został... .” 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
(podczas głosowania nieobecna radna Renata Sosnowska) 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVII/196/17 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12. Z zasadami i trybem przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy zapoznał 
Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński. Ponadto Burmistrz zwrócił się z prośbą 
„chciałbym prosić Państwa, bo kiedy robiliśmy konsultacje dotyczące planu 
zagospodarowania przestrzennego rozdawaliśmy takie ankiety do mieszkańców, gdzie 
każdy mógł wypełnić tą ankietę i wyrazić zgodę żebyśmy mogli przesyłać informacje w 
formie esemesa na telefony prywatne. Część z Państwa takie ankiety wypełniło i myślę, że 



do tych osób takie informacje docierają, ale my bez takiej zgody na prywatną komórkę 
cokolwiek nie możemy wysyłać. Wszystkich sołtysów mamy w tej bazie. Ważne jest to z kilku 
powodów, po pierwsze to te konsultacje, po drugie to przesyłanie jakichś informacji o 
wydarzeniach, które się dzieją na terenie gminy, ale również w świetle tego co tu się ostatnio 
wydarzyło z tym huraganem - informacja o jakimś tam zagrożeniu, które na terenie danego 
obszaru występuje. Przy ostatnich burzach ja np. dostałem informację z Komendy 
Powiatowej Straży Pożarnej, bo straż rozsyła takie, że mogą wystąpić burze, czy jakieś 
wichury, czy inne zagrożenia. Mając Państwa zgodę żeby przekazywać to do Was 
moglibyśmy od razu rozesłać to na teren całej gminy, do wszystkich mieszkańców. 
Uprzedzić, że takie jakieś zagrożenie jest planowane. Centrum Zarządzania Kryzysowego 
bardzo zachęca do tego aby korzystać z takiej aplikacji w telefonie komórkowym, gdzie taka 
informacja jest do pobrania. Myślę, że tak jak dostajecie Państwo esemesy z banku, czy z 
mleczarni, to tak też my chcielibyśmy mieć możliwość przesłania informacji do mieszkańców. 
I tutaj prośba do sołtysów żeby zachęcić ludzi, żeby będąc w gminie przy jakiejś tam okazji 
podpisali zgodę, że na ich telefon możemy takie informacje przesyłać... .”    
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, (podczas głosowania nieobecna 
radna Renata Sosnowska). 
 

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje nie było.  
 

Ad.14. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radna Wiesława Dąbrowska poinformowała, że „jak kończy się ta droga w kierunku 
Wysokiego, tutaj na Średnicy nie ma znaku ograniczenia o prędkości, o zwężeniu drogi, 
nie ma nic. 

- Przewodniczący Rady stwierdzi, że „bardzo słuszna uwaga, nie ma znaków, nie ma też 
znaku o końcu gminy Szepietowo, wnioski w tej sprawie też były. 

- Burmistrz stwierdził, że „doskonale pamiętam Państwa wniosek o tym żeby tam stał znak 
„Szepietowo żegna”. Problem jest techniczny, my musimy ustalić czyja to jest działka jak 
ta droga się kończy, bo okazuje się, że w pasie dogi powiatowej postawienie takiego 
znaku jest traktowane jak reklama gminy i w związku z tym Zarząd Dróg Powiatowych 
naliczył nam opłatę za postawienie takiego znaku. Czyli musielibyśmy się z tym znakiem 
„Gmina Szepietowo żegna” dogadać z właścicielem prywatnej działki i postawić na 
prywatnej, jeśliby wyraził zgodę na bezpłatne postawienie, to my znak mamy. Ja 
rozmawiałem na ten temat z Dyrektorem Dróg Powiatowych, no i jest to już tablica 
reklamowa. Tak z tych przepisów to wynika. Natomiast jeśli chodzi o znak informujący o 
zwężeniu drogi to bardzo dziękuję za zwrócenie uwagi, bo nie pomyśleliśmy o tym, to w 
pasie drogi powiatowej muszą taki znak postawić... . Ale chciałbym Państwu powiedzieć, 
że radni powiatowi zobaczyli, że ta droga na tym odcinku wygląda trochę inaczej i trochę 
mocniej myślą nad tym żeby ją zrobić, mobilizują gminę Wysokie żeby ona dopłaciła... .” 

- Sołtys wsi Plewki – Pan Jerzy Włostowski stwierdził, że „ulica od Szepietowa w stronę 
jednostki to niestety jest gminna, a tu tyle czasu był wożony piach do jednostki. Nikt się 
nie domyślił żeby postawić znak, a tam jest przecież ten mostek, który nie ma tyle 
wytrzymałości, a teraz dodatkowo droga będzie robiona do wsi Dołęgi i też będzie 
wożenie, a my się na to patrzymy, to mój taki wniosek Panie Burmistrzu aby o tym 
pomyśleć.” 



- Burmistrz stwierdził, że rzeczywiście usypali górę na terenie tej jednostki, tam poszło tego 
żwiru i na pewno to się na tej drodze odbiło. Będziemy próbowali może z tym wojskiem 
rozmawiać, może wezmą pod uwagę, że oni tą drogę poniszczyli i jakieś dofinansowanie 
wspólne. 

- Radna Wiesława Dąbrowska zwróciła się z pytaniem co będzie w szkole w Dąbrowie 
Moczydłach, czy tylko rehabilitacja i nic więcej? 

- Burmistrz stwierdził, że „jeszcze dokładnie nie wiemy, bo tam jest taka sytuacja, że ten 
ośrodek będzie przeniesiony do Kostrów Nosków, ten który jest teraz w Dąbrowie 
Moczydłach. Natomiast była u nas firma, która chciała tam zrobić dom starców w tym 
obiekcie, ale mamy podpisana umowę z Panem Norbertem, czyli ze Stowarzyszeniem 
Szansa. Ja do nie go zadzwoniłem, że jeśli nie mają pomysłu na wykorzystanie tego 
budynku to rozwiązujemy umowę i przekazujemy na inny cel. Natomiast stowarzyszenie 
powiedziało, że absolutnie się nie wycofuje z tych ustaleń, czyli rehabilitacja będzie na 
pewno. Tam oni mieli pomysły, ale ja nie wiem co tam ostatecznie będzie. Oni myślą o 
wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego na piętrze, nawet takiej internetowej, gdzie można 
jakieś tam materace przeciwodleżynowe, balkoniki wypożyczyć, generalnie sprzęt do 
opieki dla ludzi chorych i starszych. Tak więc to też biorą pod uwagę, natomiast 
powiedział, że słowa danego na zebraniu w Moczydłach dotrzyma i ta rehabilitacja tam 
będzie i może jeszcze tam coś, bo szkoła na tą rehabilitację będzie za duża, ale oni tam 
ponieśli z własnych pieniędzy bardzo duże nakłady, myślę, że około 200.000 zł w remont 
tego piętra. To piętro wygląda zupełnie inaczej, tam porobione są piękne gabinety, biura. 
Czyli na pewno to będą wykorzystywać.”    

Ad.15. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad XXVII 
Sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił w imieniu Rady 
wszystkich na Dożynki Gminne, które odbędą się 3 września 2017 r,. w Dąbrówce 
Kościelnej.  

Burmistrz  stwierdził, że „Przewodniczący zaprosił w imieniu Rady, a my z Panią 
sołtys, księdza z Dąbrówki Kościelnej, Ochotniczej Straży Pożarnej - współorganizatorów 
serdecznie zapraszamy Państwa do udziału w Dożynkach, o 12-ej jest Msza Św. 
dziękczynna, a później część rozrywkowo-kulturalna, która będzie się odbywała na placu 
Ochotniczej Straży Pożarnej, przy remizie. Po tej oficjalnej część zapraszamy wszystkich 
Państwa na obiad, obiad będzie w Domu Parafialnym w Dąbrówce, przy kościele... . Do 
sołtysów poszła taka informacja o wytypowanie drużyn do turnieju sołectw. Tak się 
nieszczęśliwie złożyło, że również 3 września są powiatowe zawody strażacki, tak że dużo 
młodych chłopaków jedzie na zawody strażackie, ale gdybyście Państwo jeszcze mogli 
popytać i te drużyny wystawić, to bardzo byśmy prosili. Nagrody bogate zapewniła lokalna 
firma... .”  
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